
 

Ny ordförande i Hörnefors S-förening 

Inför årsmötet 2014 hade Harriet Hedlund avböjt omval.  

Till ny ordförande valdes Per-Erik Evaldsson. 

 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nummer 1 Årgång 6 

 

1 Maj 2014         

Firande av Första Maj i Hörnefors sker 
traditionsenligt. 

Plats: Kommundelskontoret  

Tid: Kl 16.00 

Anförande av partiets valledare  

 Jan Larsson 
Gott fika ! 

 Välkomna! 

 

 

Tack till alla i Hörnefors s-förening för många 

intressanta diskussioner, trevliga möten och 

kamratskap. 

Jag önskar den nye ordföranden och styrelsen 

Lycka till i det fortsatta arbetet. 

I mitt nya uppdrag som ordförande i Umeå 

arbetarekommun ska jag tillsammans med 

medlemmar och företrädare i Hörnefors såväl 

som i övriga Umeå Kommun 

kämpa för socialdemokratisk valseger på alla 

nivåer 2014. 

Gå och Rösta 25/5 och 14/9! 

men först ses vi till 1:a Maj.  

Tack för förtroendet att få leda Hörnefors S-

förening, jag ser fram emot att få höra alla era 

synpunkter när vi träffas på möten eller på 

samhället.  Vi kommer att jobba vidare med att 

föra Socialdemokratisk politik i Hörnefors. Vi har 

en spännande tid framför oss med 4 val, och 

massor av uppdrag till nämnder och styrelser att 

tillsätta efter en valseger i September. Men först 

firar vi 1:a Maj och närmast efter 1:a Majfirandet 

så går vi till EU valet, och även om du tycker att 

det inte rör dig så tänk på att om du inte röstar – så 

röstar du på Alliansen och SD. 

Gå och Rösta i EU valet 

 
 



Föreningens årsmöte hölls den 13 februari 2014. Detta är den nya styrelsen i Hörnefors  

Socialdemokratiska förening:   

 
 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

Ett 40-tal personer mötte upp och lät sig väl smaka 

av kaffe, varma mackor och grillad korv denna soliga 

dag i mars. 

Ordförande Per-Erik Evaldsson 
Vice ordf Ingrid Gustafsson 
Sekreterare     Gunilla Lundgren 
Kassör               Lena Jonsson 
Ledamöter       Patrick Gavelin 
                           Stefan Hagström 
Studieorg.         Ingela Wallrud 
Ersättare           Karin Lindh 
                           Lars Hammarstedt 
                           Anna Jonsson 
 

Under detta supervalår kommer vi att synas 

extra mycket ute i samhället.  

Under maj månad kommer vi kanske att knacka 
på just Din dörr! Var beredd och ta chansen att 
tala om vad Du tycker är viktigt.  

 

Bruksdagen 2014 års första utåtriktade aktivitet 

 

Vid ett öppet möte som 

anordnades i Kommundelshuset 

den 25 februari informerade 

byggnadsnämndens ordförande 

Åsa Ögren om byggande och 

dess villkor. Ett 20-tal 

Hörneforsare tog chansen att 

diskutera frågor som rör 

Hörnefors 


